
ZAPISNIK 
2. seje Sveta staršev OŠ Šturje Ajdovščina v šolskem letu 2024/2025, ki je bila v 

četrtek, 26. 9. 2024, ob 17.00 v zbornici OŠ Šturje Ajdovščina  
 
Prisotni: Tina Blaznik, Deja Suljkanović, Urška Domnik, Janja Blažič Zavadlal, Tevž Novinec, 

Ana Prijatelj Pelhan, Tjaš Kompare, Ana Gala, Andreja Lisjak, Maja Bizjak, Kristina 
Božič Trošt, Nataša Čamernik, Kristjan Vodopivec, Vili Vrtovec, Polona Kosmač, 
Mojca Ferjančič, Jasna Črnigoj, Borut Verč, Kristina Vrtovec Repič, Olga Ličen, 
Tanja Eržen, Teja Rosa, Ana Mavri, Liljana Krašna in Valter Curk - namestnik 

 
Odsotni: Martina Zorko Kodelja – opr., Maruša Ceket in Sonja Makuc 
 
Vabljeni prisotni: Lea Anželj Vidmar, Irena Knafelc, Karolina Medvešček, Ana Kalin in Kristina 

Škrlj Trošt 
 

Dnevni red:  
1. Pregled in sprejem zapisnika zadnje seje.   
2. Poročilo ravnateljice o Realizaciji Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024 
3. Obravnava in mnenje k Letnemu delovnemu načrtu za šolsko leto 2024/2025 
4. Aktualne informacije 
5. Predstavitev in obravnava Vzgojnega načrta in Pravil šolskega reda 
6. Imenovanje predstavnikov staršev v pritožbeno komisijo 
7. Predlogi in pobude 

 

Vili Vrtovec je ugotovil, da je Svet staršev sklepčen.  
Dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
K točki 1 
Zapisnik 1. seje v šolskem letu 2024/2025 je bil soglasno sprejet.  
 

K točki 2 
Lea Anželj Vidmar je podala Poročilo o delu in realizaciji letnega delovnega načrta za šolsko 
leto 2023/2024. Povedala je, da je bila šola vključena v kar nekaj projektov (Šolska shema, 
Eko šola kot način življenja, Zdrava šola, Gibanje, Formativno spremljanje pouka, Teden 
vseživljenjskega učenja, Mladost na burji…). Uspešni so bili tudi z raziskovalno nalogo 
Turizmu pomaga lastna glava, kjer so prejeli srebrno priznanje. Pohvaljeni so bili tudi s starani 
inšpekcije, ki je pregledovala projekt Šolska shema.  
Realizacija pouka je bila 99,42 %. Z rezultati nacionalnega preverjanja znanja v 6. razredu 
niso bili zadovoljni, vendar je bil tudi splošni učni uspeh te generacije slabši, kot doslej.  
Kristina Vrtovec Repič je povedala, da so bili rezultati NPZ iz angleščine v 6. razredu slabi in 
pod slovenskim povprečjem. Starši otrok iz PŠ Budanje so že pred leti opozarjali, da je znanje 
angleščine slabo. Vodstvo šole prosi, da se naredi analizo in ugotovi zakaj prihaja do tega. 
Olga Ličen je povedala, da ni bila zadovoljna z lansko učiteljico angleščine na matični šoli. Da 
je po njenem mnenju do otrok zelo stroga, izvršuje nanje pritisk, še posebno če nimajo domače 
naloge.  
Lea Anželj Vidmar je povedala, da se bo pozanimala glede navedb pri učiteljicah in 
posredovala sporočilo.  
Ana Kalin je povedala, da učenci lanskega 6. razreda ne znajo izluščiti bistva iz snovi in se 
zaradi tega težko učijo. Ta generacija je imela opismenjevanje doma v času korona virusa, kar 
se jim zelo pozna pri bralni pismenosti. Tudi to je razlog za slabše učne rezultate. 
 
K točki 3 
Lea Anželj Vidmar je predstavila Letni delovni načrt za šolsko leto 2024/2025. Prebrala je 
pomembnejše dneve v šolskem koledarju. Dan šole, 10. 4. 2025, bodo obeležili z raznimi 
dejavnostmi in Večerom pesmi in plesa, ki bo posvečen slovenski filmski glasbi.  
Povedala je, da je šola letos vstopila v celoten razširjen program (RaP), ki ga je že nekaj let 
poskusno izvajala v tretjini. Vsa organizacija programa poteka bolj ali manj kot prejšnja leta, 



samo z dejavnostmi pod drugim imenom. Učitelji so izbrali mnogo različnih dejavnosti in jih 
ponudili otrokom. Na šoli se v prihodnjih tednih pričakuje nadzor s stani predstavnikov Zavoda 
za šolstvo, ki bo spremljala izvajanje Razširjenega programa.  
Tretji petek v novembru bo tradicionalni slovenski zajtrk pod geslom »moj naj zajtrk«.  
Na PŠ Budanje imajo po novem malico po 2. šolski uri.  
V septembru so imeli za 9. razred v načrtu dvodnevni tabor na Krnskih jezerih, vendar je zaradi 
slabega vremena odpadel. Zimska šola v naravi bo to šolsko leto v CŠOD Cerkno. Tudi če 
snega ne bo, nudijo mnogo zanimivih dejavnosti  za učence.  
Tudi letos bo potekala filmska vzgoja, kjer si bodo učenci ogledali kvaliteten film primeren 
njihovi starosti.  
Prijavili so se na Male sive celice, vendar  je ekipi, ki je tekmovala, zmanjkala ena točka za 
uvrstitev naprej.  
Nacionalno preverjanje znanja bo letos potekalo en mesec prej.  NPZ je od letos obvezen tudi 
za učenke in učence 3. razreda. 
Z novim šolskim letom je prvi tuj jezik angleščina postal obvezni predmet v 1. razredu.  
Enkrat mesečno potekajo na šoli srečanja učiteljev, kjer si izmenjujejo primere dobrih praks.  
Popoldanske pogovorne ure bodo potekale kot doslej in sicer drugi četrtek v mesecu od 
oktobra do maja. Dopoldanske pogovorne ure bodo potekale po urniku. Nanje se je potrebno 
predhodno naročiti. 
Za starše bodo organizirali zborovski večer, ki bo 19. 11. 2024, novoletni bazar 10. 12. 2024 
in Večer pesmi in plesa 10. aprila 2025. 
V tem šolskem letu bodo njihove prednostne naloge:  

• V okviru samoevalvacije bodo nadaljevali z izvajanjem ciljev v razvojnih nalogah Mreženje 
za kakovost in Varno in spodbudno učno okolje.  

• Aktivno izvajanje dejavnosti v okviru internega projekta Digitalna pismenost. 

• Enkrat mesečno bodo lahko učenci imeli na razrednih urah temo o varnosti na spletu. 

• V sodelovanju s Safe.si bodo izvajali delavnice za učence. 
Starše zanima, kako poteka izbor za Male sive celice. Slišali so, da poteka zelo hitro in da 
otroci, ki so bolj zadržani in potrebujejo premislek, ne pridejo v ožji izbor. 
Lea Anželj Vidmar je povedala, da se bo pozanimala, kako poteka izbor, vendar je prepričana, 
da končni izbor, po tehtnem premisleku opravi učitelj mentor.  
Kristina Vrtovec Repič je mnenja, da naj prireditve ob dnevu državnosti in za novo leto ne bi 
bile več posnete ampak v živo. 
Lea Anželj Vidmar je povedala, da jo veseli, da starši pogrešajo prireditve v živo. Novoletna 
prireditev je prenesena na pomlad na Večer pesmi in plesa, ki poteka v Dvorani prve slovenske 
vlade v Ajdovščini. Ne morejo več imeti novoletne prireditve v športni dvorani, ker je prišlo 
preveč ljudi. Požarna inšpekcija je povedala, da gre v športno dvorano maksimalno 400 ljudi. 
V lanskem šolskem letu je režirala vse prireditve knjižničarka, kar je bilo preveč za enega 
strokovnega delavca, zato so bile nekatere le posnete. Letos je organizacijo in režijo razdelila 
med več strokovnih delavcev.  
Polona Kosmač je povedala, da je v Taborniškem domu na Kovku premalo postelj in morajo 
otroci spati na jogiju na tleh. Njenemu otroku to ni bilo všeč.  
Irena Knafelc je povedala, da če bi šel na Kovk vsak razred posebej, bi bilo to organizacijsko 
nemogoče za šolo, saj bi bili isti učitelji odsotni preveč časa. Ne želijo pa, da se en razred 
razdeli na pol, saj je namen tabora povezovanje učencev v oddelku.  
Lea Anželj Vidmar je predstavila načrtovane stroške po razredih za šolsko leto 2024/2025 in 
prosila starše za soglasje. Povedala je, da bistvenih podražitev ni. Šoli v naravi znata biti malo 
dražji, ker se je spremenilo financiranje učiteljev. Letna šola v naravi je sofinancirana s strani 
MVI, zimska šola v naravi pa je dražja, ker ni sofinancirana, zato jo bodo starši plačali v več 
obrokih. Če bo med šolskim letom prišlo do dodatnih dejavnosti v posameznih razredih, bodo 
starše takrat prosili za dodatno soglasje.  
Šola je vsa leta plačevala tekmovalnine oziroma prijavnine za učence iz šolskega sklada. Letos 
je ZOTKS (pod tem okriljem potekata tekmovanji iz logike in kemije) šole obvestil, da ni dobil 
sofinanciranja s strani države in bodo prijavnine dražje in sicer 4,00 EUR na učenca. Na šolska 
tekmovanja se prijavi zelo veliko otrok. Letos bo šola še financirala tekmovalnine, v naslednjih 



letih pa jih bo financirala samo za regijska in državna tekmovanje. Za šolska tekmovanja bodo 
starši prijavnine plačali po položnici.  
Sklep 1: Člani sveta staršev so dali pozitivno mnenje k Letnemu delavnemu načrtu za šolsko 
leto 2024/2025. 
Sklep 2: Člani Sveta staršev so soglasno potrdili načrtovane stroške po razredih za šolsko leto 
2024/2025.  
 
K točki 4 
/ 
 
K točki 5 
Lea Anželj Vidmar je predstavila Pravila šolskega reda in Vzgojni načrt. Povedala je, da so 
spremembe nastale v glavnem zaradi preimenovanj dejavnosti v razširjenem programu. 
Izpostavili so pet glavnih pravil, ki so enostavna, ki jih otroci lahko upoštevajo in ki so temelj 
za kvaliteten odnose in spoštljivo komunikacijo. Ta dokument se lahko spreminja tudi tekom 
šolskega leta. Vzgojni protokol ukrepanja OŠ Šturje Ajdovščina ob kršitvah je priloga k 
vzgojnemu načrtu in zaenkrat ostaja isti, ga bodo pa še dopolnili.  
Dežurnega učenca z letošnjim šolskim letom ni več.  
Sklep: Svet staršev je dal pozitivno mnenje k Pravilom šolskega reda in vzgojnemu načrtu. 
 
K točki 6 
Vili Vrtovec je povedal, da mora šola po 60.c členu Zakona o osnovni šoli imenovati pritožbeno 
komisijo vsaka 4 leta. V njej morajo biti štirje predstavniki staršev. Pozval je starše, naj 
predlagajo kandidate.  
Lea Anželj Vidmar je povedala, da komisija obravnava pritožbe kot so vpis in izpis iz šole, 
statusi športnika in kulturnika…) V osemnajstih letih so imeli na šoli samo eno pritožbo.  
Člani Sveta staršev so predlagali naslednje kandidate: 

• Kristina Božič Trošt, 

• Andreja Lisjak, 

• Borut Verč in 

• Kristjan Vodopivec. 
Sklep: Člani Sveta staršev so soglasno potrdil predlagane kandidate.   
 
K točki 7 
Liljana Krašna je vprašala, ali letos prevozi z avtobusi potekajo brez prerivanja učencev.  
Irena Knafelc je povedala, da če odpadejo izbirni predmeti hočejo vsi učenci na prvi avtobus. 
Vendar to ni mogoče, saj šofer ne dovoli, da učenci na avtobusu stojijo. Počakati morajo 
naslednji avtobus. Po novem ustavi avtobus, če vidi čakajoče otroke, tudi ob glavni cesti, kjer 
je odcep za Žapuže. Do tega dogovora je prišlo predvsem zaradi slabega vremena, saj imajo 
otroci, ki živijo v Kožmanih,  kar daleč do šole. Ure avtobusov za prihod otrok v šolo ni mogoče 
spremeniti, ker ima Nomago premalo avtobusov.  
 
Seja se je končala ob 18.50. 
 
Številka: 900-1/2024-4 
Datum:   27. 9. 2024 
 
Patricija Rojc,           Vili Vrtovec, 
zapisničarka       predsednik Sveta staršev 


